
THE FARM MACHINERY AND EQUIPMENT ACT
(C.C.S.M. c. F40)

**Farm Machinery and Equipment Regulation,
amendment**

Regulation 114/2022
Registered August 17, 2022

Manitoba Regulation 110/99 amended

1 *The Farm Machinery and Equipment Regulation, Manitoba Regulation 110/99, is amended by this regulation.*

2 **The following items in the form of sale contract set out in the Schedule are amended by striking out "cost of borrowing" wherever it occurs and substituting "cost of credit", with necessary grammatical changes:**

- (a) item 11;
- (b) item 13;
- (c) item 14;
- (d) item 15.

LOI SUR LES MACHINES ET LE MATÉRIEL
AGRICOLES
(c. F40 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur les
machines et le matériel agricoles**

Règlement 114/2022
Date d'enregistrement : le 17 août 2022

Modification du R.M. 110/99

1 **Le présent règlement modifie le Règlement sur les machines et le matériel agricoles, R.M. 110/99.**

2 **Les points 11, 13, 14 et 15 de la formule de contrat de vente figurant à l'annexe sont modifiés par substitution, à « frais d'emprunt » et à « coût d'emprunt », à chaque occurrence, de « coût du crédit », avec les adaptations grammaticales nécessaires.**

Coming into force

3 This regulation comes into force on the same day that section 23 of *The Consumer Protection Amendment Act (Cost of Credit Disclosure and Miscellaneous Amendments)*, S.M. 2005, c. 16, comes into force.

Entrée en vigueur

3 Le présent règlement entre en vigueur en même temps que l'article 23 de la *Loi modifiant la Loi sur la protection du consommateur (communication du coût du crédit et modifications diverses)*, c. 16 des *L.M. 2005*.

August 16, 2022
16 août 2022

Minister of Agriculture/Le ministre de l'Agriculture,

Derek Johnson